

I C O 2
N I C 0
A W A 1
R D S 8

INNOVATIVE
ARCHITECTURE

selection



Rat für Formgebung
German Design Council

BEISHEIM HOLDING GMBH

Offices Büroräume

ARCHITECT/DESIGNER ARCHITEKT/DESIGNER
Ramseier & Associates Ltd., Zurich, Switzerland,
www.ramseier-assoc.com

CLIENT/MANUFACTURER AUFTRAGGEBER/HERSTELLER
Beisheim Holding GmbH, Baar, Switzerland

PROJECT DESCRIPTION

The Beisheim Holding Group’s headquarters are housed in the penthouse of a 1,600-sqm 1980s office block located in the rapidly developing business metropolis of Zug, Switzerland. Innovative, smartly organised floor plans create a fluid interplay between the individual working, conference and recreational areas. Corridors and hallways totaling 120 m in length are interspersed with attractive bays that accommodate lounge, meeting and refreshment spaces. The curved, homogeneous walls are finished with Scandinavian silver birch.

PROJEKTBESCHREIBUNG

Die Headquarters der Beisheim Holding Gruppe befinden sich im Penthouse eines Bürogebäudes aus den 80er-Jahren, das sich in der schnell wachsenden Business Metropole Zug (Schweiz) befindet und über 1.600 qm verfügt. Innovative und organisierte Grundrisse erzeugen ein fließendes Spiel zwischen individuell angeordneten Arbeits-, Besprechungs- und Erholungszonen. Die insgesamt 120 m langen Korridore (Flure) werden mittels spannend wirkender Buchten die Lounge-Meeting-und Gastro-bereiche beherbergen, in einem asymmetrischen Rhythmus unterbrochen. Die geschweiften, homogen wirkenden Wände sind in nordischer Eisbirke ausgeführt.

